
AÇIK HAVADA BİZ 
GELİRİZ PROJESİ

Edirne
Çevre ve Şehircilik
İl Müdürlüğü



Dünya ve ülkemizi etkisi altına alan Covid-19 salgını karşısında 

Ülkemiz ve Devletimiz olarak mücadelemizi bugüne kadar 

yoğun bir çaba ve başarı ile yürüttük ve kesintisiz bir şekilde 

devam etmekteyiz.

AMAÇ



Devletimizin tüm kurumları bu zorlu Covid-19 salgını sürecinde 

kurallara ve tedbirlere riayet ederek, vatandaşlarımızın her 

daim yanında olacak şekilde işinin başında ve sahada 

çalışmalara devam etmektedir.

AMAÇ



Edirne Çevre ve Şehircilik İl Müdürlüğü olarak Bakanlığımızın 

vizyon ve misyonu çerçevesinde, Valiliğimizle uyumlu bir 

koordinasyon içinde «Açık havada Biz Geliriz» projemiz 

kapsamında Covid-19 salgını ile mücadeleye destek vermeyi 

hedefledik.

AMAÇ



Şehir ve İlçe merkezlerindeki kalabalıklığı kontrol altında tutabilecek 

seviyede kalması için köylerde yaşayan vatandaşlarımızın şehir 

merkezlerine zorunlu ihtiyaçlarının dışında gitmemelerini sağlayarak 

bunu gerçekleştirmek hem de köydeki vatandaşımızın Covid-19 salgını 

kapsamında emniyetini alarak şehrin riskli ortamlarından uzak tutarak 

sosyal izolasyonu sağlamayı amaçladık.

HEDEF



Aynı zamanda maske, hijyen, mesafe, kalabalık ve kapalı 

alanlarda uzun süre bulunulmaması tedbirlerine riayet 

etmenin önemine projemiz ile dikkat çekmeyi planlıyoruz.

HEDEF



Topraksız veya yeterli toprağı olmayan çiftçilerimizi Hazine 

taşınmazları ile destekliyoruz.

BUNUN İÇİN NELER YAPIYORUZ?



Tıbbi, aromatik ve süs bitkisi yetiştirmek isteyen 

vatandaşlarımızı destekliyoruz.

BUNUN İÇİN NELER YAPIYORUZ?



Sıfır atık yönetim sisteminin kurulması için çalışmalar 

yapıyoruz.

BUNUN İÇİN NELER YAPIYORUZ?



Anıt ağaçlar statüsünde olan ağaçlar ile mağaralarımızın 

tespitini yapıyoruz.

BUNUN İÇİN NELER YAPIYORUZ?



Köylerdeki can dostu hayvanlarımızın yiyecek ve mama 

ihtiyaçlarını karşılıyoruz.

BUNUN İÇİN NELER YAPIYORUZ?



Kentsel Dönüşümün adımları, kira ve kredi yardımları ile ilgili 

bilgilendirme yapıyoruz.

BUNUN İÇİN NELER YAPIYORUZ?



Hazine arazilerinin en etkin ve verimli bir şekilde 

kullanılabilmesi için çalışmalar yapıyoruz.

BUNUN İÇİN NELER YAPIYORUZ?


